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ورزش

کاییدی:آرزویممدالپارالمپیکاست

هادی کاییدی، ملی پوش دوومیدانی جانبازان و معلولین از اهداف و آرزوهای ورزشـــی خود گفت و اظهار داشـــت: »از همان 

ابتدای فعالیتم در ورزش، دوومیدانی را انتخاب کردم. با توجه به شرایطم خیلی امیدوار نبودم، اما خانواده ام با حمایت هایی 

که کردند،  انگیزه ام برای حضور در دنیای ورزش بیشتر شد و اکنون به جایی رسیدم که بدون آن نمی توانم زندگی کنم. مانعی 

برای رسیدن به موفقیت نیست. معتقدم خواستن توانستن است و افراد دارای معلولیت می توانند با ورود به دنیای ورزش  انگیزه 

و روحیه  خود را ارتقا دهند و برای کشـــور افتخار آفرینی کنند. بزرگ ترین آرزوی ورزشی ام کسب مدال پارالمپیک است و برای 

رسیدن به این هدف تمام تلاشم را به کار می گیرم تا به این آرزو رنگ واقعیت بدهم و زحمات خانواده و مربیانم را جبران کنم.« 

وی اظهار داشت: »از زمانی که توانستم در مسابقات مختلف در رده جوانان مدال های خوش رنگی کسب کنم دیدگاه اطرافیانم 

نسبت به توانایی های افراد دارای معلولیت تغییر کرد و حتی برخی از افراد انگیزه گرفتند و وارد دنیای ورزش شدند و به صورت 

مستمر تمرین می کنند. روزی که از دنیای حرفه ای خداحافظی کنم باز هم ورزش را ادامه می دهم چراکه باعث حفظ روحیه 

و  انگیزه ام می شود. به همین دلیل به تمام افراد دارای معلولیت پیشنهاد می کنم ورزش را در برنامه  زندگی خود قرار دهند.« 

اینچهدرگاهی:نتایجژیمناستهایماتاریخیبود

زهرا اینچه درگاهی در گفت وگو با تســـنیم، درباره عملکرد ملی پوشان ژیمناستیک ایران در جام جهانی ملبورن اظهار داشت: 

»اینکه ملی پوشـــان ایران دو مدال نقره کسب کردند، یک نتیجه تاریخی برای کشورمان است. ژیمناستیک ایران پیش از این 

توانسته بود تنها یک مدال برنز در جام جهانی به دست بیاورد، اما در رقابت های روز شنبه دو نقره توسط سعیدرضا کیخا و مهدی 

احمدکهنی به دست آمد و به همین دلیل این یک نتیجه تاریخی است.« 

وی ادامه داد: »ورزشکاران ما باید در دو رویداد دیگر در باکو و قطر شرکت کنند تا درنهایت پس از محاسبه امتیازات، بتوانند 

جواز حضور در المپیک را کسب کنند.« 

رئیس فدراسیون ژیمناستیک گفت: »احمدکهنی شانس کمتری نسبت کیخا برای المپیکی شدن دارد، چراکه استارت اصلی 

کارش را بعد از بازی های آسیایی زد. البته او بدون امید هم نیست. کیخا نیز خوشبختانه نتایج خوبی گرفته و توانسته خود را 

نزدیک تر از همیشه به المپیک کند. به هر حال آنها باید در مسابقات باکو و قطر شرکت کنند تا درنهایت اگر شرایط فراهم بود، 

به سهمیه المپیک برسند.« 

گفتوگو

هـــراس از ویروس کرونا حالا دیگر محدود به مرزهای چین 

نیست و این بیماری مرموز و تازه وارد به سرعت در حال شیوع 

در سراســـر دنیاست. یکی از مشکلات اساسی پزشکان در 

مواجهه با این بیماری سرعت بالای انتقال است که باعث شده 

تا به سرعت در کشورهای مختلف افراد را مبتلا کند. گسترش 

این ویروس در ورزش جهان نیز تاثیرگذار بوده و باعث شده 

بسیاری از فعالیت های ورزشی به تعویق افتاده یا حتی لغو 

شود. در این شرایط اصلی ترین نگرانی درباره المپیک 2020 

اســـت که چند ماه دیگر در توکیو برگزار می شود و اگر تا آن 

زمان گسترش کرونا مهار نشود می تواند مشکلات زیادی را 

برای بزرگ ترین رقابت  ورزشی جهان ایجاد کند. 

AFC  مشکلات
چینی ها که مبدا انتشار این ویروس بودند خیلی زود مجبور 

شدند بسیاری از مسابقات و میزبانی های ورزشی خود را لغو یا 

به کشور دیگری منتقل کنند. رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 

یکی از مهم ترین تورنمنت هایی بود که تحت تاثیر این ویروس 

قـــرار گرفت و در حالی که دو هفته از آغاز مرحله گروهی آن 

سپری شده تنها تیم بیجینگ AFC یکی از دیدارهای خود را 

در تایلند برگزار کرده و سه تیم دیگر هنوز بازی هایشان برگزار 

نشده است. دیدارهای گوانگژو اورگرانده، شانگهای شنهوا 

و شانگهای SIPG تا فروردین یا اردیبهشت ماه سال آینده به 

تاخیر افتاده و حتی دو دیدار خارج از خانه آنها مقابل تیم های 

استرالیایی به دلیل مخالفت دولت این کشور با ورود هواپیما 

از مقصد چین نیز برگزار نشد تا عملا برنامه های AFC برای 

برگزاری این رقابت ها به هم بریزد. 

از سوی دیگر رقابت های فوتبال انتخابی المپیک در بخش 

بانـــوان نیز که قرار بود با حضور چهار تیم چین، اســـترالیا، 

چین تایپه و تایلند در شـــهر ووهان، مرکز اصلی شیوع این 

ویروس در چین برگزار می شـــد از ســـوی AFC به استرالیا 

منتقل شد. مسئولان ورزش چین همچنین تمامی رقابت های 

داخلی خود را لغو کرده اند و عملا ورزش این کشـــور تعطیل 

شده است. 

رقابت های دوومیدانی داخل سالن قهرمانی جهان نیز که 

قرار بود حدود سه هفته دیگر در نانجینگ چین برگزار شود 

تا ســـال آینده میلادی به تعویق افتاد و فدراسیون جهانی 

دوومیدانی در تلاش است این رقابت ها را در سال 2012 و 

احتمالا به میزبانی کشوری دیگر برگزار کند. 

لغو دیدار اینتر
این اتفاقات البته تنها مختص به چین نیست و دیگر کشورها 

نیز کم کم نگران گسترش این ویروس شده اند و تدابیر امنیتی 

و پیشـــگیرانه خود را افزایش داده اند. در ایتالیا تعدادی از 

دیدارهای سری C و سری B از سوی فدراسیون این کشور به 

تعویق افتاد و روز گذشته نیز اعلام شد که سه دیدار اینترمیلان 

برابر ســـمپدوریا، آتالانتا – ساسولو و وروبا مقابل کالیاری به 

دلیل افزایش تعداد مبتلایان در شمال این کشور به تعویق 

افتاده و در تاریخ دیگری برگزار خواهد شد. رقابت لیگ فوتبال 

بانوان ایتالیا نیز تحت تاثیر این ویروس قرار گرفته و دو مسابقه 

آن لغو شـــده است. این در حالی است که در چندین شهر 

ایتالیا به مردم اعلام شـــده که در صورت امکان از ترددهای 

غیرضروری در ســـطح شهر خودداری کرده و سعی کنند از 

مراکزی که احتمال انتقال بیماری وجود دارد، دوری کنند. 

ویتنام نیز اعلام کرده در ماه فوریه میزبان هیچ رقابت ورزشی 

نخواهد بود و به همین دلیل مسابقه تیم هوشی مینه سیتی 

این کشور برابر حریف تایلندی در زمین حریف برگزار می شود و 

دیدار برگشت در ویتنام خواهد بود. کنفدراسیون فوتبال آسیا 

همچنین تصمیم گرفته تا دیدار خانگی تیم ملی چین برابر 

مالدیو در مقدماتی جام جهانی 2022 قطر در شهر بوریرام 

تایلند برگزار شود. حتی دولت تایلند درخواست کرده که این 

دیدار پشت درهای بسته و بدون حضور تماشاگر برگزار شود 

تا خطری هواداران و تماشاگران را تهدید نکند. در کره جنوبی 

نیز دو مسابقه خانگی دائه جو اف سی و پوهانگ استیلرز که 

قرار بود هفته آینده برگزار شـــود پس از ابتلای چندین نفر 

در این دو شـــهر به ویروس کرونا لغو شده است. این بحران 

حتـــی رقابت های فرمول یک را نیـــز تحت تاثیر قرار داده و 

یکـــی از مراحل این تورنمنت که قرار بود 30 فروردین آینده 

در شانگهای برگزار شود از سوی اتحادیه جهانی اتومبیلرانی 

لغو شد و مشخص نیست تکلیف آن چه خواهد شد. از سوی 

دیگر میزبانی مسابقات وزنه برداری قهرمانی آسیا از قزاقستان 

گرفته شد و این تورنمنت قرار است در ازبکستان برگزار شود. 

ویروس کرونا این روزها به مهم ترین بحران جهان تبدیل شده 

و به نظر می رسد لغو رویدادهای ورزشی طی هفته های آینده 

نیز همچنان ادامه خواهد داشت. البته برخی کشورها همانند 

آنچه در ایران نیز اتفاق افتاده برخی مسابقات خود را بدون 

حضور تماشـــاگر برگزار می کنند تا حداقل این دیدارها به 

تعویق نیفتد. مسابقات ورزشی هنرهای رزمی قهرمانی آسیا 

که قرار است از روز جمعه در سنگاپور برگزار شود با تصمیم 

مســـئولان برگزاری پشت درهای بسته و در غیاب تماشاگر 

انجام می شود. 

شـــیوع ویروس کرونا ورزش ایران را نیز تحت الشعاع قرار 

داده به طوری که از امروز تا اطلاع ثانوی همه مســـابقات 

ورزشـــی در رشته های مختلف لغو شده است. دکتر فائزه 

ملک پور متخصص پزشـــکی ورزشـــی که با فدراســـیون 

پزشکی ورزشی وزارت ورزش و جوانان نیز همکاری می کند 

در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص موارد پیشگیرانه 

درباره این معضل گفت: »نخستین نکته اینکه فدراسیون 

پزشکی ورزشی مطالب آموزشی درخصوص ویروس کرونا 

مرتبط با ورزشـــکاران و ورزش دوســـتان را در سایت خود 

قرار داده و توصیه می کنم حتما به این ســـایت مراجعه و 

به نکات منتشر شده توجه شود. همان طور که در جریان 

هســـتید چون این ویروس دارو و درمان شناخته شده ای 

ندارد پـــس بهترین کار درخصوص ایـــن ویروس همان 

پیشگیری است.« 

وی درباره توصیه ها و نکات بهداشـــتی برای مقابله با این 

ویروس گفت: »شست وشوی مرتب دست ها از نکات اصلی 

و حیاتی به شـــمار می رود. باید در هـــر بار 20 تا 30 ثانیه 

دســـت ها را شست. با این حال نحوه صحیح دست شستن 

هم مهم است که فیلم طریقه درست دست شستن در سایت 

فدراسیون پزشکی ورزشی موجود است. نکته دیگر اینکه اگر 

در جایی هستید که آب در دسترس نیست می توان با ژل های 

ضدعفونی کننده، از ویروس ها در امان ماند. از سوی دیگر 

باید ســـعی کرد از دســـت زدن به سر و صورت و به خصوص 

دهان، چشم و گوش و حتی درون بینی امتناع کرد چون این 

موارد ریسک ابتلا به بیماری را افزایش می دهد.« 

متخصص پزشکی ورزشـــی تاکید کرد: »شاید فرد خودش 

مبتلا نباشـــد یا با فرد مبتلا هم به صورت مستقیم تقابلی 

نداشته باشد اما حیات ویروس کرونا تا 9روز باعث می شود 

تا نکات پزشکی بیشتر از هر زمانی رعایت شود. همچنین 

کار با تلفن همراه نیز باید به شدت مورد مراقبت باشد چون 

گوشی تلفن همراه می تواند یک منبع آلودگی اثرگذار و بزرگ 

باشد و نباید این طور فکر کنیم که چون گوشی برای خودمان 

هست و ما هم مبتلا نیستیم، توصیه ها و مراقبت های پزشکی 

در این مورد را پشت گوش انداخته و جدی نگیریم. همچنین 

موقع عطســـه و سرفه باید دستمالی که مورد استفاده قرار 

می گیرد را در سطل های دردار بیندازیم.« 

ملک پـــور توصیه هایـــی به ورزشـــکاران داشـــت و گفت: 

»ورزشکاران باید به محض اینکه علائم سرماخوردگی را در 

خود مشاهده کردند ابتدا به پزشک مراجعه کرده و از حضور 

در اردوهای تیم شان اجتناب کنند. در این خصوص به جای 

برخی مباحث دیگر، ورزشـــکار ابتدا باید به فکر ســـلامتی 

خود و دیگران باشد. در مجموع ورزشکاران نیز در مواجهه 

با هم باید فاصله یک متر تا دو متر را رعایت کرده و حتی در 

جمع تماشاگران نیز حاضر نشوند و از حضور در مکان های 

پرازدحام نیز خودداری کنند.« 

وی افزود: »از سوی دیگر تغذیه صحیح در بین ورزشکاران که 

معمولا در اردو به سر می برند و به خاطر رقابت تحت استرس 

هستند نیز از عوامل مهم برای مقابله با کرونا به شمار می رود. 

تغدیه نامناسب این دسته از ورزشکاران سیستم ایمنی بدن 

آنها را ضعیف کرده و آنها را در مقابل بیماری ها به خصوص 

ویروســـی مســـتعدتر می کند. در این خصوص هم توصیه 

می شود از طریق مواد غذایی مناسب و ویتامین ها و مکمل ها 

نیازهای بدن و کالری های لازم تامین شده و توصیه بعدی 

اینکه خواب و اســـتراحت به موقع هم نباید فراموش شود. 

همچنین بهداشت مکان تمرین و مسابقه نیز از دیگر عوامل 

پراهمیت است و توصیه می شـــود ورزشکاران درخصوص 

استفاده از این اماکن و امکانات ورزشی مراقب های خاصی 

را به عمل بیاورند و حتی الامکان از دستکش استفاده کرده 

و رعایت نکات بهداشتی به عمل آید.« 

ویروسچینیباعثتعویقیالغورقابتهایمختلفدرسطحجهانشدهاست

ونا به ورزش حمله کر

توصیههایپزشکیبهورزشکاراندرگفتوگوی»فرهیختگان«بادکترملکپور

وند ورزشکارانی که علائم مشکوک دارند نباید به اردو بر
رنگرز:هدایتدرخواستنمونهBندادهاست

حسن رنگرز، سخنگوی فدراسیون کشتی در گفت وگو با تسنیم درخصوص 

وضعیت بهروز هدایت و اینکه آیا او به مثبت شدن نمونه اولش در جام تختی 

اعتراضی داشـــته یا نه، گفت: »او طبق مکانیسم تعریف شده درخصوص 

تست های دوپینگ می تواند درخواســـت نمونه B داشته باشد، اما هنوز 

چیزی در این خصوص به ما اعلام نشده است.« 

لغوهمهمسابقاتکشتیبهدلیلکرونا
رقابت های کشـــتی آزاد و فرنگی جوانان قهرمانی کشور با توجه به اعلام 

شورای تامین اســـتان کرمان و رقابت های کشتی آزاد و فرنگی نوجوانان 

قهرمانی کشـــور در مشـــهد با توجه به نامه ارســـالی فدراســـیون ورزش 

دانش آموزی مبنی بر تصمیم گیری حوزه وزارتی و شـــورای معاونان وزارت 

آموزش و پرورش مبنی بر ضرورت مقابله با گسترش ویروس کرونا در ورزش 

لغو شد. همچنین براساس اطلاعیه شماره 2 ستاد مقابله با گسترش ویروس 

کرونا در ورزش که با هماهنگی فدراسیون پزشکی، ورزشی و معاونت ورزش 

قهرمانی وزارت ورزش و جوانان صادر شـــده، تمامی مسابقات کشوری تا 

اطلاع ثانوی لغو شده است. براین اساس رقابت های کشتی آزاد و فرنگی 

جوانان و نوجوانان قهرمانی کشور در شهرهای کرمان و مشهد و مسابقات 

آلیش بانوان و آقایان در شهرهای یزد و تایباد که قرار بود اواسط اسفندماه 

سال جاری برگزار شود، لغو شد. تاریخ جدید برگزاری مسابقات اشاره شده 

متعاقبا اعلام خواهد شد. 

بلاتکلیفیلیگوالیبال
بـــا توجه بـــه نگرانی های موجود درباره شـــیوع بیماری کرونا، نشســـت 

تصمیم گیری درباره نحوه ادامه لیگ برتر والیبال ایران، ســـاعت 16 امروز 

برگزار می شود. شنیده می شود احتمال دارد مسابقات لیگ برتر والیبال تا 

15 اسفندماه به تعویق بیفتد؛ البته این موضوع ابتدا باید مورد تایید مدیران 

باشگاه های حاضر در لیگ برتر قرار بگیرد. تمام رقابت های هفته نوزدهم 

لیگ برتر والیبال غیر از دیدار تیم های خاتم اردکان و شـــهروند اراک طبق 

برنامه برگزار خواهد شد. 

قراخانلورئیسآکادمیملیالمپیکشد
رضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک طی حکمی رضا قراخانلو را 

به عنوان رئیس آکادمی ملی المپیک منصوب کرد. قراخانلو آذرماه امسال 

پس از 21 ماه خدمت به دلیل برخی مشـــکلات و موانع قانونی از ریاست 

آکادمـــی ملی المپیک کنار رفته بود که پس از رفع ایرادات قانونی مجددا 

به عنوان رئیس این مجموعه منصوب شد. پیش از این شمس الدین تقوی 

به عنوان سرپرست در آکادمی ملی المپیک حضور داشت.

منهایفوتبال

مصاحبهتریبالباستارهافولکردهمادرید

آزارد:درموردمنبیانصافیمیکنند

شکســـتتلخرئالمادریددر

مقابـــللوانتهپساز۹ســـال

شکستناپذیریبرایهواداران

اینتیـــمهمزمانباازدســـت

دادنصدرجدولبســـیارتکاندهنـــدهوغیرقابلقبولبود.ادن

آزارد،ســـتارهبلژیکیرئالمادریدبهاستنادبسیاریازتحلیلهاو

کارشناسیهاحتی۱۰درصدازتواندورانبازیگریدرچلسیرابا

لباسرئالمادریدبهنمایشنمیگذاردوهمینموضوعباعثشده

تارسانههایمادریدیعلیهاوتندتریننقدهاراداشتهباشند.آزارد

بهسوالاتتریبالپاسخدادهوتاکیدکردهکهرسانههایمادریدی

درمورداوبیانصافیمیکنند.

مدتزمانزیادیازاعتماددوبارهزیدانبهشمانمیگذرد،آیااین

باربایدپشیمانیراپیشبینیکنیم؟

نه این طور نیســـت، من دستورات تاکتیکی مربی را به طور کامل رعایت 

می کنم و در این خصوص حاضرم با بزرگ ترین کارشناسان فوتبال اسپانیا 

مناظره داشـــته باشم. ادعایی ندارم و نمی خواهم بگویم بهترین هستم 

اما این گونه که به من حمله می شود گویا می خواهند بگویند من بدترین 

بازیکن تاریخ مادرید هستم. 

یعنیمیخواهیبگوییکهبهویروسمادریداتحادنداری؟

به هیچ عنوان، کدام ویروس؟ هر بازیکنی در یک مقطع خاص دچار افت 

می شـــود و دوباره به شرایط آرمانی خود بر می گردد. چیزی که از من در 

چلسی دیده شده قرار نیست در مادرید هم دیده شود. من ویژگی های 

خودم را دارم و لالیگا و لیگ برتر بسیار متفاوت است. 

چرامطبوعاتمادریدیبایدعلیهتومطلببنویسند؟

واضح اســـت. آنها زیدان را به سوگیری و حتی گاهی نژادپرستی متهم 

می کنند. معتقدند فرانســـوی ها و فرانسه زبان ها رابطه بهتری با زیدان 

دارند و این واقعا مسخره است. مطبوعات مادرید خودشان اتفاقا گاهی 

نماد نژادپرستی می شوند. 

اوضاعدرمادریدبهچهصورتاست؟

روز بســـیار بدی بود. ما صدر جدول را از دست دادیم و حالا باید دوباره 

تلاش مضاعفی داشته باشیم. ال کلاسیکو در پیش است و  روحیه خوب 

حـــرف اول را در این بازی بزرگ می زند. از طرفی در لیگ قهرمانان اروپا 

هم باید بهترین باشیم و در اوج بودن ساده نیست. 

آیاخبرمذاکرهشمابا2تیمایتالیاییصحتدارد؟

مدیـــر برنامه من در این خصوص اطلاعات بیشـــتری دارد و من معمولا تا 

پایان یک فصل به هیچ عنوان به این خبرها توجه نمی کنم. ممکن اســـت 

درست باشد یا ممکن است کاملا اشتباه باشد. چیزی که برای من درست 

اســـت این است که اکنون بازیکن رئال مادرید هستم و با تمام توانم برای 

این تیم بازی خواهم کرد.

مصاحبهروز

سیامکخاجی
روزنامهنگار

مالدینی:شایدزلاتاندرمیلانبماند

پائولو مالدینی، مدیر باشگاه میلان می گوید در صورتی که این تیم بتواند جزء چهار 

تیم بالای جدول فصل جاری سری A را به پایان برساند، قرارداد زلاتان ابراهیموویچ 

تمدید می شود و او می تواند فصل آینده هم در روسونری بازی کند. ابراهیموویچ 

پس از پایان قراردادش در لس آنجلس گلکسی که تا انتهای سال 2019 اعتبار 

داشت، در ماه ژانویه سال جاری به عنوان بازیکن آزاد قراردادی 6 ماهه به میلان 

پیوست و بلافاصله پس از ورودش به این تیم تاثیرگذار ظاهر شده است. مالدینی 

درباره احتمال ماندن ایبرا در سن سیرو گفت: »در مورد ایبرا باید بگویم قرارداد 6 

ماهه او بندی دارد که در صورت کسب سهمیه لیگ قهرمانان توسط میلان، این 

قرارداد به صورت خودکار تمدید می شود. اگر این اتفاق رخ ندهد، طبیعی است 

که همگی دور میز مذاکره بنشینیم و درباره فصل بعد با او صحبت کنیم. در مورد 

ایبرا همیشه نکته ای وجود دارد و آن این است که باید فرصت یک مذاکره باز با او 

وجود داشته باشد. این موضوع همیشه در مورد او صدق کرده چون در غیر این 

صورت او الان اینجا نبود.«

حملهراموسبهداوردیداربالوانته

سرخیو راموس، مدافع رئال مادرید پس از شکست تیمش برابر لوانته گفت: »شب 

بدی بود. در لحظات تعیین کننده فصل قرار داریم. اکنون در رتبه دوم قرار داریم 

و اختلاف در لالیگا خیلی کم است. هر اشتباهی می تواند منجر به از دست دادن 

جام شـــود. اتفاق های زیادی در بازی رخ داد که نمی توانیم آنها را ارزش گذاری 

کنیم. دوست ندارم درباره داوری صحبت کنم. همیشه این حرف را می زنم چون 

آنها انســـان هستند و می توانند اشتباه کنند. با این حال گاهی ما را به شک و به 

فکر می اندازند. تصمیمات کاملا متفاوت است. آخرین هند من در سوپرجام برابر 

والنســـیا خطا محسوب شـــد که غیرارادی بود. امروز هم دو هند غیرارادی اتفاق 

افتاد اما داور خطا نگرفت. با این داور هیچ چیز مرا شـــگفت زده نکرد. داوران در 

گذشته احترام بیشتری می گذاشتند. می توانستیم با آنها صحبت کنیم اما با این 

داور نمی توانستیم این کار را بکنیم. در پایان بازی از او یک سوال پرسیدم که آیا 

با من مشکل شخصی دارد. برخی تصمیمات از پیش تعیین شده هستند. کمی 

از او عصبانی هستم.«

پیولی:پنالتیفیورنتینادرستنبود

اســـتفانو پیولی، ســـرمربی میلان از توقف تیمش برابر فیورنتینا راضی نیست و 

می گوید: »ما مسئولیت کامل این نتیجه را برعهده می گیریم. بازی را در کنترل 

خود داشتیم و هر کاری که لازم بود را انجام دادیم اما وقتی فیورنتینا 10 نفره )در 

پی اخراج دالبرت در دقیقه 62( شد، بازی را رها کردیم و فکر کردیم بازی تمام شده 

است. اشتباهاتی در این بازی داشتیم. درباره پنالتی فیورنتینا هم باید بگویم اصلا 

پنالتی نبود و شکی در این باره ندارم. درک نمی کنم که چرا از فناوری در چنین 

موقعیت هایی استفاده نمی شود. ما باید بازی را می بردیم و در جایگاه انجام این 

کار هم بودیم. من تایید کرده بودم که VAR می تواند به داور برای تصحیح تصمیم 

نادرستش کمک کند اما ظاهرا این طور نیست. پذیرش چنین تصمیماتی سخت 

است چون در هفته های اخیر اتفاقات عجیبی افتاد که به ضرر ما تمام شد. پس 

از 10 نفره شدن فیورنتینا خیلی ساده توپ را از دست دادیم و بیش از حد حس 

راحتی کردیم و اجازه دادیم آنها ســـه یا چهار ضدحمله ترتیب دهند، اتفاقی که 

نباید در چنین شرایطی رخ دهد.«

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

بابکسرانیآذر
مترجم


